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 R O M Â N I A 

JUDEŢUL VASLUI 

COMUNA REBRICEA 

CONSILIUL LOCAL 

Cod poştal- 737455 – REBRICEA – Telefon: 0235/457050; Fax : 0335/780051 comunarebricea@yahoo.com 
   

 

Nr. 5 din 22.05.2020 
 

 

PROCES – VERBAL  

privind desfăşurarea şedinţei ordinare a Consiliului 

 local al comunei Rebricea, din data de 22 mai 2020, ora 1300 

 

 

 

SECRETARUL GENERAL AL COMUNEI 

- Face apelul nominal al membrilor Consiliului local şi constată că sunt prezenţi 13 consilieri 

din 13, care alcătuiesc Consiliul local al comunei Rebricea. Şedinţa se declară legal constituită. 

▪ Participă la lucrările şedinţei domnul Mihailă Neculai, viceprimarul comunei Rebricea, 

judeţul Vaslui. 

- Pune la dispoziţia consilierilor procesul-verbal încheiat în şedinţa anterioară, pentru a fi 

studiat, după care, ulterior, îl va supune aprobării Consiliului local. 

 

PREŞEDINTELE DE ŞEDINŢĂ - domnul consilier, IONEL MORARIU 

 

În conformitate cu Dispoziţia nr. 176 din 14.05.2020 emisă de primarul comunei Rebricea, 

Consiliul local al comunei Rebricea a fost convocat în şedinţă ordinară, pentru data de astăzi, 

22.05.2020, ora 1300 cu următoarea ordine de zi: 

1. Proiect de hotarare privind aprobarea contului de execuție al bugetului 

local, pentru trimestrul I, anul financiar 2020. 

2. Proiect de hotarare privind alegerea preşedintelui de şedinţă,  pentru 

perioada  iunie 2020 – august 2020. 

3. Proiect de hotarare privind aprobarea rectificării a II-a a bugetului local al 

comunei Rebricea, pe anul 2020. 

4. Interpelari si raspunsuri. 
 

 

Nemaifiind si alte propuneri se supune la vot ordinea de zi:  
 

    -  Cine este „pentru” ? 
 

  -  Cine este „contra” ? 
 

-  Cine se abţine ? 

 

În unanimitatea voturilor celor prezenti, ordinea de zi a fost aprobată. 

 

 1. Trecem la primul punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, Radu 

Valerică, pentru a prezenta referatul de aprobare şi proiectul de hotărâre privind aprobarea 

contului de execuție al bugetului local, pentru trimestrul I, anul financiar 2020. 
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 - Dau cuvântul doamnei contabil Baciu Violeta pentru a prezenta raportul 

compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind aprobarea contului de execuție al 

bugetului local, pentru trimestrul I, anul financiar 2020. 

       - Dau cuvântul domnului consilier, Robac Florin, secretarul comisiei de specialitate 

pentru activitati economico-financiare, agricultura, juridica si disciplina, pentru a prezenta 

raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind aprobarea contului de 

execuție al bugetului local, pentru trimestrul I, anul financiar 2020. 

- Dau cuvântul domnului consilier, Morariu Ionel, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati social-culturale, culte, invatamant, sanatate si familie, protectie copii, tineret si 

sport, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre aprobarea 

contului de execuție al bugetului local, pentru trimestrul I, anul financiar 2020.            

- Dau cuvântul domnului consilier, Vatavu Titi, preşedintele comisiei de specialitate pentru 

munca si protectie sociala, amenajarea teritoriului si urbanism, protectia mediului si turism, 

pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind aprobarea 

contului de execuție al bugetului local, pentru trimestrul I, anul financiar 2020. 

  

 Nu sunt discutii la acest punct. 

 

  

➢ Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind aprobarea 

contului de execuție al bugetului local, pentru trimestrul I, anul financiar 2020. 

   

Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate (13 voturi „pentru”), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

 2. Trecem la cel de-al doilea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, 

Radu Valerică, pentru a prezenta proiectul de hotărâre privind alegerea preşedintelui de şedinţă, 

pentru perioada iunie 2020 – august 2020. 

 

 Nu sunt discutii la acest punct. 

 

➢ Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind alegerea 

preşedintelui de şedinţă, pentru perioada iunie 2020 – august 2020. 

 

 

Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate (13 voturi „pentru”), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

 3. Trecem la cel de-al treilea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului 

primar, Radu Valerică, pentru a prezenta referatul de aprobare şi proiectul de hotărâre privind 

aprobarea rectificării a II-a a bugetului local al comunei Rebricea, pe anul 2020. 
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 - Dau cuvântul doamnei contabil Baciu Violeta pentru a prezenta raportul 

compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind aprobarea rectificării a II-a a 

bugetului local al comunei Rebricea, pe anul 2020. 

       - Dau cuvântul domnului consilier, Robac Florin, secretarul comisiei de specialitate 

pentru activitati economico-financiare, agricultura, juridica si disciplina, pentru a prezenta 

raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind aprobarea rectificării a II-a a 

bugetului local al comunei Rebricea, pe anul 2020. 

- Dau cuvântul domnului consilier, Morariu Ionel, preşedintele comisiei de specialitate pentru 

activitati social-culturale, culte, invatamant, sanatate si familie, protectie copii, tineret si sport, 

pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind aprobarea 

rectificării a II-a a bugetului local al comunei Rebricea, pe anul 2020. 

- Dau cuvântul domnului consilier, Vatavu Titi, preşedintele comisiei de specialitate pentru 

munca si protectie sociala, amenajarea teritoriului si urbanism, protectia mediului si turism, 

pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul hotărâre privind aprobarea 

rectificării a II-a a bugetului local al comunei Rebricea, pe anul 2020. 

  

 DISCUTII: 

  

 Doamna Baciu informeaza membrii Consiliului local ca s-a primit suma de 442 mii lei din 

echilibrarea bugetelor locale si ca de la prima varianta a bugetului au intervenit modificari. Suma de 

76.000 lei a ramas la drumuri. 

Domnul doctor Maftei de la Draxeni, este prezent la sedinta si informeaza membri consiliului local ca 

are o problema, pe care doreste sa o prezinte. Domnul solicita reamenajarea cabinetului pentru ca au 

fost controale de la DSP si momentan a primit doar avertisment  si solicita ajutor din partea primariei. 

Trebuie reparate, schimbate, ferestrele, acoperisul si tavanul. El propune fie achizitionarea 

materialelor de catre primarie sau sa i se dea valoarea manoperei de lucru si achizitioneaza dumnealui 

matrerialele. 

Membri consiliului local accepta sa fie prinsa o suma in buget pentru reparatii, si domnii consilieri 

Doroftei si Zaharia vor merge la cabinet pentru a face un calcul in cece ace priveste costul 

materialelor si manoperei. 

Doamna contabil verifica valoarea de inventar a cladirii si constata ca la o reparatie capitala, poate fi 

prinsa o suma de maxim 25.000 lei, reprezentand 40 % din valoarea cladirii.  

  

➢ Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi  privind 

aprobarea rectificării a II-a a bugetului local al comunei Rebricea, pe anul 2020.  

 Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate (13 voturi „pentru”), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

 

 

 

3. Interpelari si raspunsuri. 

 

Domnul primar informeaza membrii consiliului despre situatia masinii de pompieri, care se afla in 

service, cu ambreiajul distrus. El informeaza ca masina a fost condusa de doi soferi, domnul vice si 

domnul Baciu si ca urmeaza sa se faca o expertiza pentru a se stabili cu exactitate care este cauza 

defectarii masinii. 
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Domnul primar da citire la cererea domnului Costin Florin, care solicita ajutor din partea primariei, la 

repararea gardului, distrus din cauza ploii.  

Domnul Costin are domiciliul pe Vaslui si trebuie verificat daca, casa pentru care solicita ajutor, este 

inregistrata si achita impozit. Daca se constata ca este in regula, se va putea acorda un ajutor. 

 

La sedinta se prezinta domnul Benchea Ionut. El informeaza ca are 25 de ani, are doi copii si solicita 

un loc de casa.  

Domnul primar informeaza ca Dl Ciobanu va preda saptamana urmatoare intabularile locurilor de 

casa si ca ar putea primi un loc de casa. Dl Benchea solicita sa i se permita depozitarea materialelor pe 

locul care i se va atribui deoarece sunt achizitionate si nu are unde sa le depoziteze. 

Se stabileste, de membri consiliului local, ca in cursul saptamanii urmatoare se va trasa de domnul 

Ciobanu Andrei, cadastrist in cadrul primariei, suprafata de teren ce i se va atribui si ulterior va putea 

depozita materialele. 

 

Domnul primar da citire unei alte cereri, a domnului Craiu Florin, care doreste concesionarea sau 

vanzarea unui teren in suprafata de 2000 mp, la Sasova. Domnul primar spune ca trebuie un HCL de 

introducere in domeniul privat, apoi  se face o expertiza tehnica de un evaluator, intabulare si apoi se 

poate concesiona sau vinde prin hotarare de consiliul local. 

 

Domnii consilieri ridica problema gunoiului, acesta nu este ridicat de operator. Domnul consilier 

Zaharia Vasile este nemultumit si solicita o discutie cu operatorul. 

 

 Supun la vot procesul – verbal încheiat în şedinţa anterioară:  

 

         -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 

 

 

In unanimitate (13 voturi „pentru”), se aproba. 

 

 

 

        PREŞEDINTE  DE  ŞEDINŢĂ,  SECRETAR GENERAL AL COMUNEI, 

          Consilier IONEL MORARIU    Jrs. Adina Maftei 

 


